


Geachte lezer,

Met veel genoegen delen wij het jaarverslag van AMA omtrent het afgelopen jaar. Het jaar 2022 was een

bijzonder jaar voor AMA gezien wij ons vijfjarig bestaan hebben gevierd. Sinds oktober 2017 zet AMA

zich in om contact tussen de ABC-SSS eilanden en Nederland, op het gebied van zorg, nauw te houden.

Middels lezingen, symposia en sociale evenementen voor zorgprofessionals probeert AMA

netwerkmogelijkheden en discussie momenten te bevorderen. Achter de schermen zet het bestuur van

AMA zich hard in om middels gesprekken met overheidsinstanties en partners, zowel vanuit de eilanden

als Nederlands, dichterbij te komen om onze doelen en visie te behalen. In dit jaarverslag delen wij graag

alles wat wij het afgelopen jaar hebben bereikt  en hoe wij voor onze leden hebben ingezet.

Met vriendelijke groet,

Katherine van Ierland

Voorzitter Bestuur AMA 2022
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Algemeen

Bestuur
Naast ons lustrum hadden wij ook extra goed nieuws om te vieren. Namelijk ons voorzitter, Melissa, was

zwanger van haar tweede kind. Vanwege haar zwangerschapsverlof is zij in juni afgetreden als voorzitter

en heeft onze vice-voorzitter , Katherine, haar positie overgenomen.

Gesprekken met partners
Afgelopen jaar hebben wij ons nogmaals hard ingezet voor belangrijke zorgthema's op de eilanden. Een

voorbeeld hiervan is de structurele tekorten aan zorgpersoneel op de eilanden. Graag denkt AMA mee

en komen we tot langetermijnoplossingen. Voor dergelijke oplossingen zijn behalve AMA ook de

overheidsorganisaties zowel in Nederland als op de eilanden van uiterst belang. Daarom hebben wij onze

gesprekken met het ministerie van VWS gecontinueerd de afgelopen jaar. Via het ministerie proberen wij

de barrières en probleemstukken op de eilanden te belichten. Verder hebben wij ook gesprekken gehad

met bijvoorbeeld het Capaciteitsorgaan over de tekorten aan medisch specialisten op de eilanden. Zij

ramen namelijk de hoeveelheid opleidingsplekken per medische specialisatie in Nederland. Als AMA

waren wij benieuwd naar de mogelijkheden voor bovenformatieve opleidingsplekken voor

eilands-kinderen om zo de tekort aan medisch specialisten tegen te gaan. Verder hebben wij afgelopen

jaar met de SVB en de Curaçaose Huisartsen Vereniging samengezeten om om verschillende zaken te

bespreken. Wij hebben het over de tekorten in de 1e lijn gehad en hoe de AMA Database hierbij zou

kunnen helpen. Het bestuur van AMA heeft ook met WeConnect gezeten om samenwerking tussen de

twee organisaties te bevorderen. Verder hebben wij ook nauwe contact gehouden met onze trouwe

sponsor BKV. Tot slot heeft AMA ook met stichting SPLIKA ondersteund, door te assisteren tijdens lessen

van "medisch Papiamento" aan Nederlandse coassistenten die naar Aruba gaan voor een stage.

Promotiebonus
In 2021 heeft AMA lid en oprichter van werkgroep Research & Diagnostics, Angelino Tromp, de

promotiebonus voorgesteld. Dit hebben wij gepresenteerd aan de leden en officieel geïncludeerd in ons

vernieuwde Huishoudelijk Reglement van 2022. De promotiebonus houdt in dat leden die promoveren

aan het einde van hun promotietraject beroep kunnen doen op een financiële vergoeding, namelijk de

promotiebonus. Dit heeft als doel om te helpen met de aanzienlijke kosten die gemaakt worden aan het

eind van een promotietraject. Om dit te kunnen realiseren heeft AMA sindsdien een vaste pot genaamd

"promotiebonus" en neemt dit mee in haar jaarlijkse begroting. Om in aanmerking te komen moet de

aanvrager aan de onderstaande voorwaarden voldoen:

I. Aanvrager moet een betalende lid van AMA zijn.

II. Aanvrager moet aanwezig zijn tijdens 4 ALV’s (equivalent aan minimaal 1 jaar lid).

III. Aanvrager moet minstens 1 keer een presentatie geven van zijn of haar onderzoeksproject tijdens een

AMA/WRD evenement.

IV. Aanvrager moet AMA vermelden in het "sponsoring" gedeelte van de thesis.

V. Aanvrager moet het aanvraagformulier volledig ingevuld opsturen naar AMA, binnen 2 maanden na

datum van verdediging.
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Samenwerking met de eilanden

Database + Dashboard
In 2022 is werkgroep Database gestart met het vergaren van informatie voor een Database. Dit is

middels een online enquête gedaan. Ons doel is om een overzicht te creëren van medici met affiniteit

voor de eilanden die momenteel wel of niet op de eilanden werkzaam zijn. Dit zou kunnen helpen met

het opstellen van een capaciteitsplanning voor de eilanden. Ons ultieme visie voor dit project is om als

naslag te dienen, enerzijds voor artsen in spe, en anderzijds voor de eilanden. Middels de database

willen we respondenten van de enquête verbinden met potentiële baanmogelijkheden of

opleidingsmogelijkheden. In 2022 hebben wij een Dashboard gemaakt waar geanonimiseerde data

vanuit deze database in een overzichtelijk manier wordt gepresenteerd.

Opleidingsplekken voor eilands-kinderen
Zoals de afgelopen jaren willen wij verder pleiten en verdiepen in de mogelijkheden voor

(bovenformatieve) opleidingsplekken voor eilands-kinderen. Wij zullen proberen zoveel mogelijk aan te

sluiten bij gesprekken op en tussen de eilanden en Nederland over (medische) vervolgopleidingen. AMA

is continu op zoek naar de plek waar wij een brug kunnen vormen tussen de eilanden binnen het

koninkrijk en Nederland. Goed contact met de specialistenverenigingen op de eilanden onderhouden en

contactlegging met opleidingsziekenhuizen in Nederland zijn hierbij van groot belang. Afgelopen jaar

hebben wij uitgebreid met het ministerie van VWS en het ministerie van OCW over bovenstaande

thema’s gesproken. Verder hebben wij ook met SVB en het capaciteitsorgaan gesproken over de tekorten

en wat de mogelijkheden zijn voor bovenformatieve opleidingsplaatsen.

Financiën

Financieel overzicht
Voor het jaar 2022 werd een begroting gemaakt waarbij de bedragen groter waren dan de jaren ervoor.

Het plan was om het Caribbean Healthcare Symposium (CHS) over meerdere dagen en hybride te

organiseren. Het werd uiteindelijk één dag en één online event. De baten werden opgeteld door alle

netto inkomsten via de website WIX en de netto bedragen van de sponsoren. De inkomsten via de

website zijn de entreekosten van 2 nascholingen, 2 lustrumactiviteiten, contributies en verkoop van AMA

"tote bags". Er waren meer lasten i.v.m. openstaande betalingen van de afgelopen jaren. Naast de vaste

lasten, zoals zoom-account, website abonnement, bankrekening kosten en abonnement voor designen

van flyers had AMA in 2022 extra uitgaven door o.a. het voltooien van de betaling aan de webdesigner

voor het bouwen van de website in 2020. Tevens werd de crowdfunding voor Hamiëd uit 2020 uitbetaald

en een declaratie van bedankjes voor CHS 21 vergoed. Alle bekende facturen van de afgelopen jaren zijn

betaald. Het saldo van de bankrekening van de vereniging is positief en zal worden gebruikt voor het

betalen van de vaste lasten, de evenementen in 2023 en als spaarbedrag voor het 10-jarig lustrum in

2027.
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Overzicht van de totale baten (credit) en lasten (debit):

Jaar 2019 Jaar  2020 Jaar 2021
2022

Begroot
2022

Gerealiseerd

Totalen baten € 3.107,00 € 10.628,20 € 17.639,31 €31.075,00 €12.482,79

Totale lasten € -3.080,24 € -5.689,14 € -17.743,46 €-33.292,53 €-15.252,07

Balans € -26,76 € 4.939,06 € -104,15 €-2217,53 €-2769,28
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De totale credit van 2022:

Baten
Begroting

2022
Gerealiseerd

2022
Opmerkingen

€ 6.617,45 Netto totale inkomsten via WIX (lezingcom+soco+contributie)

Nascholing 1 € 625 Moeder en kindzorg op de eilanden

Nascholing 2 € 625 zie CHS

Lezing 1 € 125
Leaky pipeline: kansen en uitkomsten, ongelijkheid in medische
opleidingen

CHS 22 € 2850 Ouderenzorg

Lezingcommissie € 4.225,00

Lustrum Activiteit 1 450 €15 x 16 personen

Lustrum Gadgets Tote bags €5,- per stuk

Lustrum Activiteit 2 900 €30 x 18 personen

Sociale commissie € 1.350,00

Eerstejaarstudenten € 75,00 € - 5 leden x €15 tarief voor gehele eerste studiejaar

Studenten ouderejaars € 675,00 € 630,00 20 leden 1e helft van kalenderjaar x €30 + 5 leden 2e helft van kalenderjaar: 15 x €15

Afgestudeerden € 2.050,00 € 1.825,00 40 leden 1e helft van kalenderjaar x €45 + 10 leden 2e helft van kalenderjaar x €25

Woonachtig buiten Nederland € 300,00 € 340,00 10 leden 1e helft van kalenderjaar x €20 + 5 leden 2e helft van kalenderjaar x €10

Contributie leden € 3.100,00

Sponsor 1 € 1.000,00 € 573,00 VMSC

Sponsor 2 € 15.500,00 € 5.292,34 BKV, VWS, e.a.

Sponsoring € 22.000,00 € 5.865,34

SKIN Rotterdam € 200,00 € -

Banco Aruba € 200,00 € -

Overig € 400,00

Totale baten € 31.075,00 € 12.485,34
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De totale debit van 2022:

Lasten
Begroting
2022

Gerealiseerd
2022

Opmerkingen

Reiskosten/
overige kosten bestuur

€ 200,00 € 150,00 Fotoshoot bestuur

Kosten beurzen € 100,00 € -
Kosten zoom-account € 410,00 € 372,46 Abonnement €33,86/m
Algemeen € 710,00 € 522,46

Openstaande rekening € 3.527,30 € 3.464,50
Hamiëddonatie 2020 (€2000) + webdesigner 2020 (€1450) +
bedankjes CHS21 (€14,50)

Verenigingsrekening € 180,00 € 182,48 Bankkosten
Kosten opvragen KvK uittreksel € 100,00 € -

Goede doelen/ sparen € 100,00 € - Bij winst sparen voor lustrum 2027
Financiële commissie € 4.011,45 € 3.646,98

ALV 1 € 100,00 € - Geen fysieke bijeenkomst

ALV 2 € 100,00 € - Geen fysieke bijeenkomst

ALV 3 € 100,00 € - Geen fysieke bijeenkomst

ALV 4 € 100,00 € - Hybride bijeenkomst - Kas di Korsou

Vergadering € 400,00 € -

Nascholing 1 € 575,00 € - 21-05 Moeder en kindzorg op de eilanden

Nascholing 2 € 575,00 € 391,61
10-09 Leaky Pipeline: kansen- en uitkomsten ongelijkheid in medische
opleidingen: kosten sprekers + catering + bedankjes

Lezing 1 € 600,00 € -

CHS 2022 € 1.780,00 € 1.227,09
Videograaf AUA + reiskostenvergoeding + lunch + CAN +
transactiekosten + terugbetaling deelnamekosten

CHS 2022 € 15.995,00 € 5.808,00 Tribal Agency Livestream

Lezingcommissie € 19.625,00 € 7.426,70

Lustrumevent 1 € 4.000,00 € 1.718,00 €1707,- 't Dommeltje + €11,- voorbereiding activiteiten

Lustrumevent 2 € 1.250,00 € 953,50 Lustrum Diner €700 dinerkosten + €253,50 vergoeding drank

Sociale commissie € 5.850,00 € 2.671,50

Gadgets € 500,00 € 249,85 AMA gadgets: tote bags

Promo € 100,00 € 109,99 CANVA Abonnement

Kosten website € 365,00 € 624,59 Abonnement WIX

PR commissie € 1.165,00 € 984,43

Subtotaal € 31.761,45 € 15.252,07

Onvoorziene kosten 5% € 1.531,08

Totaal € 33.292,53
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Sponsoren
Ook in 2022 hebben onze trouwe sponsoren zoals BKV, het ministerie VWS (Volksgezondheid,

Wetenschap en Sport) en VMSC (Vereniging Medisch Specialisten Curaçao) AMA financieel ondersteunt

bij het organiseren van de nascholingen waaronder het Caribbean Healthcare Symposium (CHS). Het is

gebleken dat het ministerie van VWS nascholingen, zoals CHS, wil sponsoren. BKV staat open om AMA

met een meerjarig sponsorplan te steunen. Gesprekken over hoe dit precies vorm gegeven moet worden

moeten nog plaatsvinden. VMSC steunt jaarlijks in het sponsoren van verscheidene nascholingen en

lezingen.

Automatische incasso en contributie
Voor de contributiebetaling wordt op dit moment gebruikgemaakt van de AMA website

(www.medikoantiano.com). In samenwerking met Public Relations (PR) is het inschrijfformulier op de

website voor lidmaatschap gereviseerd. Er waren in 2022 in totaal 82 leden die contributie hebben

betaald waarvan 41 (50%) leden afgestudeerd zijn, 23 (28%) studerende en 18 (22%) leden in het

buitenland wonen en werken. De meeste contributies werden begin van het jaar geïnd door de reeds

bestaande leden. De tarieven zijn hetzelfde gebleven als het jaar daarvoor. Er kwamen enkele nieuwe

leden bij in aanloop naar opkomende evenementen, zoals sociale activiteiten en nascholingen.

Jaaroverzicht contributies 2022:

Maand 2022

Eerstejaars n
(15€)

Studenten n
(30/15€)

Afgestudeerden n
(45/25€)

Buitenland n
(20/10€)

Totaal n (€)

januari 0

februari 18 (€540) 39 (€1755) 14 (€280) 71 (€ 2575)

maart 0

april 1 (€30) 1 (€ 30)

mei 1 (€45) 2 (€40) 3 (€ 85)

juni 0

juli 0

augustus 2 (€30) 2 (€ 30)

september 1 (€15) 1 (€ 15)

oktober 1 (€15) 1 (€25) 2 (€ 40)

november 1 (€10) 1 (€ 10)

december 1 (€10) 1 (€ 10)

Totaal n (€) 0 23 (€630) 41 (€1825) 18 (€340) 82 (€ 2795)

Jaarverslag AMA 2022

http://www.medikoantiano.com


Financiële commissie
De FinCom bestond uit 5 leden waarvan 1 onafhankelijk lid, 2 leden uit de SoCo en 1 lid uit de

nascholingencommissie. Daarnaast was gezien de vele activiteiten het bestuurslid events ook betrokken

bij de gesprekken binnen de FinCom. Op dit moment wordt er gewerkt aan een overdrachtsdocument

dat jaarlijks kan worden doorgegeven aan de nieuwe penningmeester. Hierin zullen alle taken en doelen

van de afgelopen jaren worden weergegeven, zoals de aanpassing in het register van de Kamer van

Koophandel, de gang van zaken omtrent de bankrekening, Paypal, de aanvullende rol van FinCom en de

begroting/realisatie. Tevens zal ook de lange termijn visie worden toegelicht, zoals het schrijven van een

beleidsplan.

Public Relations

Algemeen
Dit jaar was er wederom een zeer nauwe samenwerking met de commissie public relations, het

bestuurslid evenementen en de lezingen en nascholingen commissie. Door deze nauwe samenwerking

was het mogelijk om gerichte en doelmatige content te plaatsen en verspreiden via onze

verenigingswebsite en onze diverse sociale media kanalen. Dit betrof een zeer breed spectrum aan

content, onder andere het aankondigen van onze algemene leden vergaderingen, lustrum evenementen,

stilstaan bij nationale feestdagen in het Caribisch gebied, nieuwsbrieven, aankondigingen van de door

ons georganiseerde lezingen, nascholingen en symposia, relevante ontwikkelingen binnen de

gezondheidszorg op de eilanden en in Nederland en tevens aandacht hebben voor diverse relevante

internationale vacatures.

Website en intranet
De verenigingswebsite had ook dit jaar weer een centrale rol in de registratie van deelnemers (leden en

niet-leden van AMA) voor de verschillende reeds georganiseerde evenementen waarbij er periodes zijn

dat op maandbasis meer dan 500 individuen de website bezocht hebben. Over het algemeen werkte dit

vlekkeloos waarbij het mogelijk was om direct betalingen te voltooien bij het inschrijven voor

evenementen, wat zeer efficiënt werkte. De intranet functie van de website werd gebruikt voor het

registreren en promoten van diverse zorg-gerelateerde vacatures binnen het ledenbestand van AMA,

deze functie zal naar verwachting behouden worden en verder uitgebreid worden in komende jaren.
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Social media
Dit jaar was de vereniging goed vertegenwoordigd op de meest gangbare sociale media kanalen;

LinkedIn, Facebook, Instagram en zelfs op Twitter. Het beoogde doel hiervan is het zo goed mogelijk

verspreiden van AMA-gerelateerde informatie bij de juiste doelgroepen en tevens op laagdrempelige

wijze ook bereikbaar te zijn voor diegenen die vragen hebben, zich mogelijk willen inschrijven voor

evenementen, bijzonderheden willen melden of mogelijk lid willen worden van de vereniging.

Een van de doelen voor 2022 was het uitbreiden van de online aanwezigheid van de sociale media

kanalen van AMA, het groeien van het aantal volgers/geïnteresseerden en het adequaat bijhouden van

alle online interacties. Dit is dan ook grotendeels met succes verlopen, het is gelukt om het aantal

volgers op LinkedIn boven de 1000 te krijgen, het volger aantal op Facebook uit te breiden naar boven de

1300 en op Instagram ook een stabiele stijging te bewerkstelligen waarbij dit nu boven de 500 is.

Public relations Commissie
De PRcom bestond dit jaar uit 7 leden, waarbij er getracht is om een stabiele en consistente structuur te

behouden binnen het gehele jaar, waarbij telkens een aangewezen lid verantwoordelijk is voor de creatie

van content voor sociale media (op Canva), het bijhouden van de notulering tijdens vergaderingen,

creëren van de AMA Nieuwsbrief en het reageren op alle interacties op Facebook, Instagram, LinkedIn of

Twitter. Dit verhoogde de efficiëntie van de commissie waarbij eenieder telkens wist waarvoor deze

verantwoordelijk was en wie een aanspreekpunt was voor welk sociale media kanaal. Er werd minimaal

maandelijks vergaderd en bij periodes van extra drukte (door bijvoorbeeld meerdere evenementen)

werd er doorgaans vaker vergaderd. Door elke vergadering notulen op te stellen en door het bijhouden

van een to-do-list per lid van de commissie, was het goed mogelijk om bij te houden wat er gedaan

moest worden en wanneer dit gedaan moest zijn. In 2022 werd de Google-Excel sheet geoptimaliseerd,

dit heeft een positieve bijdrage geleverd m.b.t. overzichtelijkheid van de posts. Door het bijhouden van

een Google-Excel sheet met o.a. data van evenementen en alle lopende items op gebied van sociale

media, was het mogelijk om vrijwel altijd op tijd alle content gecreëerd te hebben en geplaatst te

hebben op alle sociale media kanalen, dit zal in de toekomst dan ook zeker behouden worden.

Evenementen

Lustrum evenementen / Sociale evenementen
Op 4 juni 2022 werd onze eerste lustrum evenement georganiseerd bij Boerderij 't Dommeltje. Het was

een geslaagd evenement met leuke activiteiten. Van sumoworstelen tot escape rooms, het was een ware

festijn! Het was onze eerste “live” activiteit sinds 2020 na de pandemie. Dat maakte het extra speciaal

om weer samen met de leden deze mijlpaal van AMA te kunnen vieren. Op 8 oktober hebben wij samen

met onze leden het lustrum diner gehouden in Rotterdam. Daar hebben de leden kunnen genieten van

een driegangen menu en konden ze naast  netwerken ook gezellig bijpraten.
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Lezingen en  Nascholing
Moeder- en kindzorg op de eilanden

Op 21 mei 2022 hebben wij onze eerste nascholing van het jaar online georganiseerd. De sprekers van

deze nascholing waren mw. Dr. Shirley Lo-A-Njoe (kindercardioloog CMC en HOH), Dr. Daphne Moreta

(gynaecoloog HOH) en Dr. Lindy Janssen (kinderarts CMC). Dr. Shirley Lo-A-Njoe heeft verteld over de

samenwerkingen tussen de eilanden op het gebied van kindergeneeskunde en de visie voor de

toekomst. Dr. Daphne Moreta heeft zich gericht op het gebied van foetale afwijkingen en perinatale zorg

op de eilanden. Dr. Lindy Janssen heeft zich gericht op het onderwerp koorts e.c.i. bij jonge kinderen. Dit

was een geaccrediteerde nascholing.

Leaky pipeline: ongelijke kansen en uitkomsten in medische opleidingen

Op 10 september 2022 heeft AMA in het Erasmus MC de lezing Leaky pipeline georganiseerd. De

metafoor van de leaky pipeline beschrijft het verschijnsel waarbij het aantal studenten met een

migratieachtergrond daalt bij iedere carrière stap. In drie verschillende presentaties werden de

verschillende stappen in de leaky pipeline toegelicht; van de selectieprocedure voor een medisch

georiënteerde opleiding, tijdens de opleiding geneeskunde en de selectie voor een vervolgopleiding tot

specialist. Deze thema’s werden toegelicht door de sprekers Lianne Mulder, Chantal van Andel, Mahdi

Salih en Dr. Adrienne van Zandbergen. Deze lezing had zoveel impact dat er een artikel over werd

geschreven in het Erasmus Magazine: Ongelijke kansen voor Caribische studenten bij medische

opleidingen, ondanks artsentekort - Erasmus Magazine

Caribbean Healthcare Symposium 2022: Ouderenzorg op de eilanden

Op zaterdag 19 november werd CHS 2022 virtueel georganiseerd met het onderwerp ouderenzorg op de

eilanden. De plenaire sprekers van het symposium waren dr. Desiree Helder (waarnemend directeur CBS

Aruba), mw. Dr. Nienkse Smits (specialist ouderengeneeskunde Aruba), dhr. Remo Kock (algemeen

directeur S.A.B.A.) en mw. Dr. Audrey van Schaik (bestuurder GGZ Rivierduinen. Desiree Helder heeft

tijdens het symposium informatie gegeven over de sociaal-economische positie van ouderen op Aruba.

Dr. Nienke Smits en Remo Kock hebben verteld over de huidige situatie van de ouderenzorg op Aruba.

Als afsluiting van het plenaire deel heeft Dr. Audrey van Schaik vertelt over de toekomst van ouderenzorg

op Bonaire.

De plenaire presentaties werden gevolgd door enkele break-out sessies.

In de break-out sessie ‘Dementie’, werden onder andere de huidige voorzieningen en de kwaliteit van

leven van ouderen met dementie bediscussieerd. Hierbij kon u het gesprek aangaan met o.a. Dr. Hanna

Lanting, specialist ouderengeneeskunde Aruba, Henna Winklaar; case manager dementie bij Fundashon

Mariadal en mede oprichter van Fundashon Alzheimer Bonaire, en Dr. Sandro Waterloo,

internist-geriater Aruba. Tijdens de break-out sessie ‘Mantelzorg’ werden de uitdagingen en de

praktische zaken besproken omtrent thuiszorg door familieleden. Er waren experts aanwezig die vanuit

verschillende perspectieven te maken hebben met de thuissituatie van ouderen, zoals Lowella Koenraad,

medisch maatschappelijk werkster Curaçao, Barbara Griot, beleidsadviseur Bonaire, Mariella Djamin,

maatschappelijk werker Bonaire en Gino Goelloe, directeur Wit Gele Kruis Aruba.
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De derde sessie ‘Palliatieve zorg’ heeft stil gestaan bij de zorg en kwaliteit van leven rondom de laatste

levensfase van ouderen, een fase met verschillende uitdagingen en ook (culturele) taboes. De aanwezige

experts waren Rianne van Gestel (initiator stichting hospice hospice Arco Cavent Curaçao), Mimi Dongen

en Sami Rosalina (coördinatoren Kas Flamboyan Bonaire), Tessa de Haas (directeur Stichting Hamiёd

Curaçao), Judith Meijers (verpleegkundige, epidemioloog en ass. Professor Universiteit Maastricht) en

Jesper Biesmans (Master Healthcare policy en onderzoeker dementia end of life care).

CHS werd, zoals ieder jaar, afgesloten met een mooi en inspirerend debat. De moderator van het debat

was wederom dr. Izzy Gerstenbluth: welbekende arts op de Caribisch Nederlandse eilanden en ook een

jaarlijks terugkerende spreker en gast op CHS. Het expert panel bestond uit sprekers van zowel het

plenaire gedeelte van het symposium als de break-out sessies, namelijk Dr. Audrey van Schaik, Dr. Nienke

Smits, Remo Kock en Rianne van Gestel. Daarnaast hebben Reginald Willemsberg van Social and Health

insurances St. Maarten en Jeffrey Matos van directie Ouderenzaken Aruba vanuit hun expertise

bijgedragen aan de discussie.

Afsluiting

Namens het gehele bestuur wil ik u van harte bedanken voor het lezen van dit jaarverslag. Middels dit

document hopen wij u inzicht te hebben gegeven van onze activiteiten van het afgelopen jaar. Bij vragen

en/of opmerkingen, schroom niet om contact met ons op te nemen via info@medikoantiano.com.

Hartelijk dank, masha danki, thank you!

Met vriendelijke groeten,

Un saludo kordial,

Un saludo cordial,

Kind regards,

De Raad van Bestuur AMA 2022

Katherine van Ierland (Vice voorzitter en Voorzitter sinds juni 2022),

Melissa Pichardo-de Meza (Voorzitter tot juni 2022),

Genevieve Hernández (Penningmeester),

Manuelle Dania (Secretaris),

Aveline Figaroa (Algemeen bestuurslid Events),

Gregory Helmich (Algemeen bestuurslid PR).
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